
25. september 2020

Referat af Politisk følgegruppemøde – Svømmehals projektet

Deltagere: Jørgen Andersen, Knud Vincent, Lis Tribler, Jørgen Grüner, Troels Brandt, Projektleder 
Johnny Busch, Kommunal Direktør Frank E. Andersen og Puk Hvistendal
Afbud: Ann Sibbern

1. Kommissorium: følgegruppen ønsker punkt 2 omkring formål skrevet mere detaljeret. 
Herunder hvornår og hvorfor gruppen inddrages. Projektgruppen udarbejder forslag, som 
udsendes med referat.

2. Organisering, 4 faser og økonomisk overblik: Projektlederen gennemgår organisering, de 4 
byggeprojekter under det samlede politisk besluttede svømmehals projekt samt økonomisk 
overblik.

3. Kort referat af netop afholdte indledende møde med følgegruppe bestående af interessenter 
fra brugerråd og andre relevante interessenter.

4. Næste proces:
 det aftales at forvaltningen sender udkast til justeret formål i kommissorium ud
 det aftales at den politiske følgegruppe i første omgang deltager i første møde med 

brugergrupperne i opsamling fra Aquapark projektets inddragelsesprocesser og igen 
inden det endelige materiale skal indgå i rådgiverprocessen til februar 21.

 det aftales at der fremsendes en tidsplan for det kommende halve år, hvor alle 
byggerier fremgår og de forskellige nedslag præsenteres.

 At referatet fra første møde med brugergruppen rundsendes til den politiske 
følgegruppe.

Spørgsmål fra udvalget:
- Tilfredshed med at projektet inddrager erfaringer og resurser fra Aquarpark projektet
- Interesse i at følgegruppen består af relevante personer med konkret viden og indblik i 

præcis dette projekt.
- Tidsplanen for 50 meter bassin er så omfattende grundet de 2x EU udbud, som projektet 

skal ud i grundet dets omfang. Projektet er meget opmærksomme på ønsket om så effektiv 
en proces som muligt inden for de juridiske muligheder.


